

《Turning Red 《青春变形记》 将于3月11日在Disney+平台上映》

《青春变形记》（Turning Red）是皮克斯出品的动画电影，该片由石之予执导，Rosalie Chiang和吴珊卓参与配音，于2022年3月11日在北美上映。

2022年1月8日，该片宣布取消原定3月11日的北美院线公映计划，并转为当天直接上线Disney+。



(Credit: Disney/Pixar)

Turning Red 《青春变形记》

Turning Red is the first Pixar animation to be directed solely by a woman, the first to be set in Canada, and the first to revolve around a heroine from an Asian family: the heroine in question is Mei Lee (Rosalie Chiang), who turns into a huge, shaggy red panda whenever she is stressed. Another thing that sets Turning Red apart from previous Pixar films is its visual style. The director, Domee Shi, was inspired by the Japanese cartoons she watched when she was Mei's age in the early 2000s. "Mei Lee is this bubbly, confident but super-dorky 13-year-old Asian kid in Canada," Shi told The Wrap, "and what does that look like? What does her world look like? We drew a lot from anime – Sailor Moon, Ranma 1/2 – and the super colourful soft pastels of those shows, and really feeling like that captures the spirit of Mei. We really wanted the

audience to feel what Mei's feeling."

《青春变形记》是第一部由女性独立执导、第一部以加拿大为故事背景、也是第一部女主角来自亚洲家庭的皮克斯动画电影。女主角名叫李美（姜晋安配音），只要一紧张就会变成一只身型巨大、毛发蓬乱的红色小熊猫。《青春变形记》和此前的皮克斯电影在视觉风格上也大不相同。导演石之予的灵感来自她在21世纪初看的日本动画片，那时候她和李美的年纪差不多。石之予告诉《The Wrap》杂志说：“13岁的李美是一个生活在加拿大的亚洲孩子，活泼、自信但也挺呆的。她是什么样子？她的世界又是什么样？我们从《美少女战士》和《乱马1/2》这两部动画片中汲取了大量素材，这些动画的色调缤纷柔和，最能反映出小美的心境。我们真心希望观众能感受到小美的内心世界。”

On Disney + from 11 March

该片将于3月11日在Disney+平台上映。

